

車載發報器 RFID SCOOTER TAG

安裝操作指導說明 USER MANUAL

➤ 設備及安裝工具 Package Contents

1. 車載發報器 (小黑)

RFID Scooter Tag



2. Mini USB 充電線

Mini USB Cable



3. 發報器塑膠盒

Tag Case



為鼓勵大家持續體驗本計畫服務，我們準備了豐富的獎勵，將以抽獎方式提供給持續使用的駕駛(有安裝發報器通過路測裝置才算喔)。預計十月中旬將會公布獎勵辦法，請大家安裝發報器後，記得持續使用，並密切注意總務處的公告喔。

To incentivise continuous usage of the scooter tag service, rewards will be provided to the driver for continuous use by the lottery (according to the connection records between tag and road-side device). More details of the rewards will be announced in mid-October. Please KEEP using the tag and catching the news from the General Affairs Office.



使用說明 Instruction

燈號 LIGHT Indicator

1. 充電時：紅燈常亮。Red light indicates battery is charging.
2. 充電完成：紅燈熄滅。Red light turns off indicates battery is fully charged. (when connects to mini USB cable)
3. 正常運作：紅燈或綠燈閃爍。Red or Green light blinking indicates tag is working properly.
4. 沒電時：無燈號。No lighting indicates battery has run out.



使用

1. 首次使用前，請先進行完整充電。完整充電約需要 5 小時。It would be recommended to charge the tag battery more than 5 hours for the first time.
2. 晃動或是行車時即會解除休眠模式 (電量於 70%以上時)。The tag will turn to working mode from sleeping mode when detecting vibration or driving.
3. 生活防水，需注意接口處乾燥。The tag is water repellent. Please keep charging interface dry.

➤ 安裝方式 Installation

專人協助 Installation Service

2018/10/12 至 2018/11/30 · 星期一至日 12:00~18:00 · 將有專人於本校【倉庫】臨時攤位提供安裝協助。

Start from 12 December 2018, Monday to Sunday, every day from 12:00 to 18:00, installation service will be operated in Warehouse till the end of November 2018.

自行完成 DIY

1. 依車型不同 · 在 1)座墊下方或 2)車廂內找到適合安裝之平面 · 簡易擦拭後將塑膠盒黏上。

Depending on the design of the scooter, find the suitable flat space for tag case installation 1)under seat cushion or 2)in storage compartment, and stick the tag case on it.

2. 進行黏貼後請按壓約 30 秒以使塑膠盒黏膠穩固 · After sticking, please press for 30 seconds to ensure stronger stickiness.



座墊下方安裝示意圖
Example for installing under seat cushion



車廂內安裝示意圖
Example for installing in storage compartment

-
3. 將發報器放入，需要充電時再取出即可(首次使用請完整充電後再使用)。Put the tag in the case, until the battery runs out (please fully charge it for the first time)

➤ 故障排除 Troubleshooting

外觀破損 Damaged appearance

1. 紀錄產品是否有進水之痕跡及可能造成之破損原因，並送回學校總務處進行處理。

Observe whether the tag has marks of water ingress, or note any possible reasons for damage, and return it to the General Affairs Office for processing.

燈號異常 Abnormal lighting

1. 燈號未呈現如綠燈或紅燈閃爍時，先以穩定電源進行充電，如充電後仍然未正常運作，請送回總務處進行處理。

When the light indicator is not blinking, charge the tag battery at first. If it still does not work properly after charging, please return it to the General Affairs Office for processing.

2. 無法進行充電，充電時無顯示紅燈常亮等，請送回總務處進行處理。

When the tag battery cannot be charge, (without red light when charging), please return it to the General Affairs Office for processing.